

Spirit Day!



**W.E. CARE
FOR KIDS**
WINDSOR ESSEX CARE
FOR KIDS FOUNDATION



MAY 29TH, 2026 - ACROSS WINDSOR ESSEX

We are calling all schools in Windsor Essex to join the movement! W.E. Care for Kids is having its first city wide Spirit Day. On May 29th, thousands of students will join forces for a day dedicated to improving paediatric healthcare in our community.

Spirit Day is a fun-filled fundraising event where schools across Windsor- Essex come together to raise money for paediatric medical equipment, and support programs such as John McGivney Children's Center, WETRA, Learning Disabilities of Windsor Essex and Family Respite. Every year, hundreds of children and families in our community drive up the 401 to access specialized equipment for their healthcare needs. W.E. Care for Kids helps provide vital medical equipment to help keep those children and families right here at home. Spirit Day will provide an opportunity for us to make a meaningful difference in their lives!

Here's how it works: On Spirit Day (May 29th), students and staff can show their school spirit by participating in themed activities such as a dress down day, pajama day, or any other creative ideas your school community may have. Students are encouraged to bring a loonie (or more!) to contribute towards W.E. Care for Kids.

By joining Spirit Day, your school will not only demonstrate its commitment to community service but also provide students with a valuable lesson in the power of giving back- kids helping kids! It is an opportunity to come together as a school community, have fun, and make a tangible impact on the lives of children in need. When you sign up for Spirit Day, your school will be recognized in our community for your contributions with a cheque presentation with W.E Care for Kids. Your school will also be featured on our website, and social media accounts.

We believe that your school would be a fantastic addition to our growing list of participating schools, and we hope you will consider joining us in this amazing cause. Together, we can make a difference in the lives of paediatric patients in our Windsor- Essex community!

If you are interested in participating or would like more information, please do not hesitate to contact us at contact@wecareforkids.org or by phone at 519-985-2608. We look forward to the possibility of partnering with your school for Spirit Day and making a positive impact together.

Thank you for your consideration.

Warm regards,

Viki Grado
W.E. Care for Kids





Spirit Day Participation Form



519-985-2608



1995 Lens Avenue, Windsor, ON



director@wecareforkids.org

School Details

Principal Name:

School:

Phone: E-mail:

- Yes, my school will be participating in this years Spirit Day.
- Yes, I give authorization for photos to be posted on W.E. Care for Kids social media.

Signature: _____ Date: _____

Please return this completed form to W.E. Care for Kids by May 1, 2025.
Thank you for joining us in celebrating Spirit Day! We look forward to having your school participate in this exciting event.

Sincerely,
Viki Grado Executive Director
W.E. Care For Kids

Journée d'esprit



29-MAI 2026 WINDSOR ESSEX

Nous appelons toutes les écoles de Windsor Essex à rejoindre le mouvement! W.E. Care for Kids organise une journée de l'esprit toute à travers Windsor. Le 29 mai, des milliers d'élèves s'uniront pour une journée consacrée à l'amélioration des soins pédiatriques dans notre communauté.

Le Journée d'esprit est un événement amusant de collecte de fonds où les écoles de Windsor-Essex se rassemblent pour collecter des fonds pour l'équipement médical pédiatrique et soutenir des programmes tels que le John McGivney Children's Center, WETRA, Learning Disabilities of Windsor-Essex et Family Respite. Chaque année, des centaines d'enfants et de familles de notre communauté parcourent le 401 pour avoir accès à du matériel spécialisé pour leurs besoins en soins de santé. W.E. Care for Kids aide à fournir de l'équipement médical vital pour aider ces enfants et familles rester chez eux. La Journée de l'Esprit nous donnera l'occasion de faire une différence significative dans leurs vies!

Voici comment ça fonctionne : Lors du journée d'esprit (29 mai), les élèves et le personnel peuvent montrer leur esprit d'école en participant à des activités thématiques telles qu'une journée de déguisement, une journée de pyjama, une journée de coiffure folle ou toute autre idée créative que votre communauté scolaire pourrait avoir. Les élèves sont encouragés à apporter un dollar (ou plus!) pour contribuer à W.E. Care for Kids.

En participant à la Journée de l'esprit, votre école démontrera non seulement son engagement envers le service communautaire, mais ça offrira également aux élèves une leçon précieuse sur le pouvoir de donner à leur communauté ainsi qu'une occasion pour les enfants d'aidant les enfants! C'est l'occasion de se réunir en tant que communauté scolaire, de s'amuser et de faire une différence tangible dans les vies des enfants dans le besoin. Lorsque vous vous inscrivez à la Journée de l'esprit, votre école sera reconnue pour vos contributions avec la remise d'un chèque à W.E. Care for Kids. Votre école sera également présentée sur notre site web et nos comptes de médias sociaux.

Nous pensons que votre école serait un ajout fantastique à notre liste croissante d'écoles participantes, et nous espérons que vous vous joindrez à nous pour cette cause extraordinaire. Ensemble, nous pouvons faire une différence dans la vie des patients pédiatriques de notre communauté de Windsor-Essex!

Si vous souhaitez participer ou obtenir plus d'informations, n'hésitez pas à nous contacter à l'adresse contact@wecareforkids.org ou par téléphone à 519-985-2608. Nous avons hâte et espérons que votre école se join à nous pour la Journée d'esprit afin qu'on puisse avoir un impact positif ensemble.

Nous vous remercions de votre attention.

Merci,
Viki Grado
W.E. Care for Kids





Formulaire de participation à la journée de l'esprit



519-985-2608



1995 Lens Avenue, Windsor, ON



director@wecareforkids.org

Détails de l'école

Nom du directeur:

L'école:

Téléphone: Courriel:

- Oui, mon école participera à la journée de l'esprit de cette année.
- Oui, j'autorise la publication de photos sur les médias sociaux de W.E. Care for Kids.

Signature: _____ Date: _____

Veillez renvoyer ce formulaire dûment rempli à W.E. Care for Kids avant le 1er mai 2025.
Merci de vous joindre à nous pour célébrer la journée de l'esprit ! Nous espérons que
votre école participera à cet événement passionnant.

Sincerely,
Viki Grado Executive Director
W.E. Care For Kids